



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

25 AUGUST 2026

To: All Members

DECLARATION OF 1 SEPTEMBER 2026 AS SPECIAL HOLIDAY IN SELANGOR

The Selangor government has declared that 1 September 2026 (Tuesday) will be a state public holiday to commemorate the state's achievement in 2026 Malaysia Games, kindly note that the announcement will only affect those in the Selangor state.

A) If the company's policy or employment contract only observes the minimum 11 days of public holiday specified in the Employment Act, this additional holiday would be optional.

B) If the company's policy or employment contract observes all public holidays, this additional holiday shall be observed.

Yours faithfully,

Kau Peng Yap, Chairman
Kenneth Cheng Yew Kheong, Secretary General



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

2026 年 8 月 25 日

致：全体会员

雪兰莪州 2026 年 9 月 1 日公假

雪兰莪州政府宣布，为庆祝该州在 2026 年马来西亚运动会的成就，2026 年 9 月 1 日（星期二）将列为该州公共假期，请在雪兰莪州营业的会员注意。

A) 如果公司的政策或雇用合约只依照《雇用法令》的至少 11 天公共假期，雇主可自行选择是否在 9 月 1 日提供假期。

B) 如果公司的政策或雇用合约依照所有公共假期休业，则必须把 9 月 1 日列为公共假期。

会长 高平业
秘书长 陈耀强 同启